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Protokół Nr XLVII/ 2010 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 

odbytej w dniu 10 listopada 2010 roku 
w sali 109 Starostwa  Powiatowego  

w Wągrowcu 
 
Sesję rozpoczęto 10 listopada  br. o godzinie 15.15, zakończono o godzinie 19.15 
 
Obrady XLVII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący Rady -  
Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
Rada obradowała w osobowym składzie 18  na ogólny stan 19, co stanowiło kworum, przy 
którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały. Od godziny 15.50 Rada obradowała 
w  pełnym składzie. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół XLVI Nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 22 października 
2010 roku został przyjęty jednogłośnie – / 18  za/  
 
Na podstawie § 18 ust. 5 pkt 2 Statutu Powiatu Wągrowieckiego oraz § 16 ust. 2 Regulaminu 

Rady Powiatu Wągrowieckiego wnoszę o zmianę w porządku obrad   XLVII Sesji Rady 

Powiatu poprzez dodanie : 

 pkt.19 w brzmieniu:   
 
 „ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX /254/ 2010 w sprawie określenia 

rodzaju zadań i wysokości środków PFRON przeznaczonych na te zadania w 2010 roku”. 

 
Pozostałe pkt. porządku XLVII Sesji Rady Powiatu otrzymują kolejno po sobie nr  20,21,22 
(…). 
 
W związku z tym wnoszę o przegłosowanie porządku obrad  
z proponowaną zmianą. 
 
Rada stosunkiem głosów 18 za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych,  przyjęła  następujący 
porządek obrad: 
 
Porządek obrad  posiedzenia  XLVII Sesji  R P W: 
1. Sprawy regulaminowe: 
            1.1 otwarcie sesji, 

1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu .  
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych o pracy między posiedzeniami sesji. 
7. Informacja Wielkopolskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o stanie 

środowiska naturalnego w Powiecie Wągrowieckim. 
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2009/2010. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli prawidłowości 
wykorzystywania dotacji dla niepublicznych szkół ponadgimnazjalnych o uprawnieniach szkół 
publicznych oraz dla niepublicznych placówek oświatowych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego zwalniania 
rodziców z opłat za pobyt dziecka oraz osoby pełnoletniej w rodzinie zastępczej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego zwalniania 
rodziców dzieci, osób pełnoletnich lub ich rodziców, a także opiekunów prawnych lub kuratorów  
z opłat  za  pobyt dziecka oraz osoby pełnoletniej w placówce opiekuńczo-wychowawczej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków                                 
o realizację zadań publicznych w ramach inicjatyw lokalnych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu współpracy Powiatu Wągrowieckiego                                   
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2011 rok”.  

14.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, zajętej pod 
drogę powiatową, położoną w miejscowości Panigródz gm. Gołańcz. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 
użytkowego. 

16. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2010r.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej                         
w Wągrowcu 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX /254/ 2010 w sprawie określenia 
rodzaju zadań i wysokości środków PFRON przeznaczonych na te zadania w 2010 roku. 

19. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
20. Interpelacje i zapytania. 
21. Wnioski i oświadczenia radnych. 
22. Zakończenie obrad XLVII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
Ad 1 
Jak wyżej. 
 
Ad 2 i 3 
Jak wyżej. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy między sesjami: 
-uczestnictwo w uroczystości związanej z jubileuszem 20-lecia  Tygodnika „Głos 
Wągrowiecki” oraz obchodach 45 - lecia szkolnictwa specjalnego zorganizowanego przez 
SOSW w Wągrowcu 
 
Ad 5  
Starosta M. Piechocki poinformował radnych o pracy Zarządu między sesjami Rady Powiatu 
Wągrowieckiego.  
 
Zapytań nie zgłoszono. 
 
Informacja została przyjęta przez Radę Powiatu Wągrowieckiego. Informacja stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad 6 
Pan Robert Woźniak - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 
przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między posiedzeniami sesji. Komisja 
w tym okresie odbyła 1  posiedzenie, których przedmiotem była: 
-ocena projektu budżetu powiatu na  2011 rok w zakresie działania Komisji  
- omówienie materiałów na sesję. 
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Pan Robert Woźniak podziękował radnym oraz pracownikom Starostwa za owocną 
współpracę.  
 
Pan Jacek Brzostowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż Komisja w 
okresie międzysesyjnym nie odbyła posiedzeń.   
Pan Jacek Brzostowski podziękował radnym oraz pracownikom Starostwa za owocną 
współpracę. 
 
Pan Sławomir Maciaszek - Przewodniczący Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i 
Strategii Rozwoju Powiatu przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między 
sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1  posiedzenie,  którego przedmiotem było: 
-omówienie założeń do projektu budżetu na 2011 rok, 
-analiza materiałów na sesję, 
Pan Sławomir Maciaszek podziękował radnym oraz pracownikom Starostwa za owocną 
współpracę. 
 
Pan Józef Sulikowski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji przedstawił 
informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 
1  posiedzenie, którego przedmiotem było: 
- omówienie materiałów na sesję. 
Pan Józef Sulikowski podziękował Zarządowi za błyskawiczne rozpoznanie wniosków 
Komisji Bezpieczeństwa wypracowanych na ostatnim posiedzeniu. Pan Józef Sulikowski 
podziękował radnym oraz pracownikom Starostwa za owocną współpracę. 
 
 
Pani Irena Wojewódzka - Kucz - Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Rynku Pracy przedstawiła informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. 
Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, których przedmiotem była: 
-analiza  i  opracowanie opinii o projekcie budżetu na 2011r.  
- opiniowanie materiałów na sesję. 
Pani Irena Wojewódzka - Kucz podziękowała  radnym oraz pracownikom Starostwa za 
owocną współpracę. 
 
 
Ad 7 
Wielkopolski Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska przedstawił informację o stanie 
środowiska naturalnego w Powiecie Wągrowieckim.   
 
Zapytania zgłoszono:  
 
Radny S.Maciaszek cyt.: „Mam pytanie odnośnie monitoringu wód podziemnych. Nie stosuje 
się go na terenie naszego powiatu. Czy nie warto objąć monitoringiem Wapna, terenu który 
jest aktywny geologicznie?” 
 
Inspektor  WIOŚ w Pile J. Słomczyński cyt.: „Muszą być zainstalowane gazometry,  żeby 
dokonywać pomiarów.” 
 
Radny J.Sullikowski cyt.: „Według mojej wiedzy gazometry na terenie Wapna są 
zainstalowane.”  
 
Inspektor  WIOŚ w Pile J. Słomczyński cyt. : „Uzyskałem taką informację.”  
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Radny S.Maciaszek cyt.: „W podsumowaniu zaznaczono, iż  88 % kontroli wskazuje,  że 
występują naruszenia ochrony środowiska. Czy w  2011r.  WIOŚ planuje nasilenia kontroli 
zakładów?” 
 
Zdzisław Krajewski WIOŚ cyt.: „Nie planujemy wzmożonych kontroli. Na tle innych 
powiatów naruszenia zanotowane w Powiecie Wągrowieckim są na zbliżonym poziomie”  
 
Przewodniczący Rady K. Migasiewicz  podziękował pracownikom WIOŚ w Pile  za udział w 
sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
Niniejsza informacja została przyjęta przez Radę Powiatu Wągrowieckiego i stanowi 
załącznik nr  4  do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego K. Migasiewicz  zarządził przerwę od godz. 
16.15 do godz. 16.45. 
 
Od godziny 16.40 Rada Powiatu Wągrowieckiego obraduje w 17 osobowym składzie 
Nieobecni Starosta M. Piechocki oraz Wicestarosta T. Kranc. 
 
Ad 8 
Prezentacja informacji dyrektorów powiatowych jednostek oświatowych o stanie realizacji 
zadań oświatowych za rok szkolny 2009/2010 ograniczyła się do zadawania pytań z uwagi na 
wcześniejsze zapoznanie się radnych z materiałem podczas posiedzeń Komisji. 
 
Nie zgłoszono zapytań do informacji przedstawionej przez   panią A. Wolicką Dyrektor 
Poradni Pedagogiczno  - Psychologicznej w Wągrowcu. Pani Dyrektor podziękowała radnym 
za współpracę. 
 
Nie zgłoszono zapytań do informacji przedstawionej przez  panią I. Grzegorzewską Dyrektor 
MOW w Antoniewie. Pani Dyrektor podziękowała radnym za współpracę. 
 
Nie zgłoszono zapytań  do informacji przedstawionej przez   p. A. Wasiak Z-cę Dyrektora 
ZSP nr 2 w Wągrowcu, jednakże Przewodniczący K. Migasiewicz zapytał o osiągnięcia 
sportowe uczniów szkoły. 
 
Z-ca Dyrektora ZSP nr 2 w Wągrowcu A.Wasiak cyt.:  „Uczniowie realizują się na wielu 
płaszczyznach.  Wolontariat korzysta z funduszy unijnych. Mamy plany związane z 
aquaparkiem.” Pani A. Wasiak złożyła podziękowania radnym za współpracę.  
 
Nie zgłoszono zapytań do informacji przedstawionej przez  p. B. Balcerzak Dyrektora SOSW 
w Wągrowcu. Pani B.Balcerzak złożyła radnym  podziękowała za współpracę.  
 
Nie zgłoszono zapytań  do informacji przedstawionej przez  p. E.Nowak Dyrektora MOS w 
Gołańczy.  
Radna I. Wojewódzka –Kucz  zgłosiła zapytanie dot. reakcji społeczeństwa na działalność 
placówki. 
 
Dyrektor MOS w Gołańczy E. Nowak cyt.: „Obaw społeczeństwa było wiele. Jednak 
próbowaliśmy oswoić ich z działalnością placówki i jej wychowankami.  Dużą pomoc okazał 
dyrektor ZSP nr 1 w Gołańczy  B. Koczorowski.” 
 
Radna J. Godawa cyt.: „Ostatnio podczas posiedzenia Komisji zgłosiła Pani problem dot. 
braku psychologa. Jak ten problem udało się rozwiązać ?  
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Dyrektor MOS w Gołańczy E. Nowak cyt.: „Zostanie nawiązany stosunek pracy  z nowym 
psychologiem.” 
 
Nie zgłoszono zapytań do informacji przedstawionej przez p. I.Brudz Dyrektora Bursy 
Szkolnej nr 1 w Wągrowcu. 
 
 
Radna I.Wojewódzka-Kucz cyt.: „Zgłaszała pani problem obcięcia środków na wyżywienie. 
Jak to teraz wygląda?” 
 
Dyrektor Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu I.Brudz cyt.: „Braki zostaną wyrównane w planie 
budżetowym.” Pani I. Brusz złożyła radnym podziękowania za współpracę.” 
 
Nie zgłoszono zapytań do informacji przedstawionej przez p. I.Biniewskiego Dyrektora I 
Liceum Ogólnokształcącego w Wągrowcu. 
 
Przewodniczący Rady K.Migasiewicz cyt.: „W jaki sposób jest wykorzystywane boisko? Jaka 
jest jakość  pracy?” 
 
Dyrektor I LO w Wągrowcu I.Biniewski cyt.: „ Korzystanie z boiska usprawnia organizacje 
zajęć z wychowania fizycznego. Zostało  boisko udostępnione mieszkańcom.” 
 
Przewodniczący Rady K.Migasiewicz  cyt.: „Jak wygląda poszanowanie boiska?” 
 
Dyrektor I LO w Wągrowcu I.Biniewski cyt.: „Na razie nic nie uległo dewastacji. Jedynym 
marzeniem jest zagospodarowanie terenu wokół boiska.” 
 
Radna I.Wojewódzka-Kucz cyt.: „Czy szkoła pracuje nad podniesieniem poziomu 
nauczania?” 
 
Dyrektor I LO w Wągrowcu I.Biniewski cyt.: „Miernikiem wartości pracy są wyniki matur.”  
 
Nie zgłoszono zapytań do informacji przedstawionej przez Dyrektora ZSP nr 1 w Gołańczy 
B.Koczorowskiego. 
 
Radny J. Piasecki cyt.: „Jaką przewiduje Pan tendencję  w przyszłych latach?” 
 
Dyrektor ZSP nr 1 w Gołańczy B.Koczorowski cyt.: „W szkołach dziennych będzie ok. 350 
uczniów. Zapotrzebowanie na szkoły dla dorosłych spadło. Pracujemy nad otwarciem klasy 
sportowej. Chciałbym złożyć radnym podziękowania za współpracę.”   
 
Nie zgłoszono zapytań do informacji przedstawionej przez Dyrektora Ogniska Pracy 
Pozaszkolnej w Wągrowcu K. Kruś, który złożył radnym podziękowania za współpracę,”  
 
Niniejsza informacja została przyjęta przez Radę Powiatu Wągrowieckiego i stanowi 
załącznik nr  5  do niniejszego protokołu. 
 
Ad 9 
Kierownik Wydziału Oświaty K. Krenz przedstawiła uchwałę w sprawie trybu udzielania, 
rozliczania i kontroli prawidłowości wykorzystywania dotacji dla niepublicznych szkół 
ponadgimnazjalnych o uprawnieniach szkół publicznych oraz dla niepublicznych placówek 
oświatowych. Kierownik K. Krenz podziękowała za współpracę, 
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Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  15  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli prawidłowości 
wykorzystywania dotacji dla niepublicznych szkół ponadgimnazjalnych o uprawnieniach 
szkół publicznych oraz dla niepublicznych placówek oświatowych głosowało: 15 - za,  0- 
przeciwnych,  0- wstrzymujący się od głosu. /Nieobecni:  M.Piechocki, T.Kranc, J. 
Sulikowski , J. Springer / 
 
 
Uchwała nr XLVII/307/2010 w sprawie trybu udzielania, rozliczania i kontroli prawid łowości 
wykorzystywania dotacji dla niepublicznych szkół ponadgimnazjalnych o uprawnieniach 
szkół publicznych oraz dla niepublicznych placówek oświatowych stanowi załącznik nr 6  do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad 10 
Kierownik PCPR w Wągrowcu E. Owczarzak przedstawiła uchwałę w sprawie określenia 
warunków częściowego lub całkowitego zwalniania rodziców z opłat za pobyt dziecka oraz 
osoby pełnoletniej w rodzinie zastępczej. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  16  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego 
zwalniania rodziców z opłat za pobyt dziecka oraz osoby pełnoletniej w rodzinie zastępczej 
głosowało: 16- za,  0- przeciwnych,  0- wstrzymujący się od głosu. /Nieobecni: M.Piechocki, 
T.Kranc, J. Sulikowski / 
 
Uchwała nr XLVII/308/2010 w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego 
zwalniania rodziców z opłat za pobyt dziecka oraz osoby pełnoletniej w rodzinie zastępczej 
stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu. 
 
Ad 11 
Kierownik PCPR w Wągrowcu E. Owczarzak przedstawiła uchwałę w sprawie określenia 
warunków częściowego lub całkowitego zwalniania rodziców dzieci, osób pełnoletnich lub 
ich rodziców, a także opiekunów prawnych lub kuratorów  z opłat  za  pobyt dziecka oraz 
osoby pełnoletniej w placówce opiekuńczo-wychowawczej 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  16  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  określenia warunków częściowego lub całkowitego 
zwalniania rodziców dzieci, osób pełnoletnich lub ich rodziców, a także opiekunów prawnych 
lub kuratorów  z opłat  za  pobyt dziecka oraz osoby pełnoletniej w placówce opiekuńczo-
wychowawczej głosowało: 16 - za,  0- przeciwnych,  0- wstrzymujący się od głosu. 
/Nieobecni: M.Piechocki, T. Kranc, J. Springer  / 
 
Uchwała nr XLVII/ 309/2010 w sprawie   określenia warunków częściowego lub całkowitego 
zwalniania rodziców dzieci, osób pełnoletnich lub ich rodziców, a także opiekunów prawnych 
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lub kuratorów  z opłat  za  pobyt dziecka oraz osoby pełnoletniej w placówce opiekuńczo-
wychowawczej stanowi załącznik nr  8 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 12 
Kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia B. Linetty przedstawiła uchwałę w sprawie  
trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków  o realizację zadań publicznych w ramach 
inicjatyw lokalnych wraz z autopoprawką. 
 
 
Zapytań nie  zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  17  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków                                     
o realizację zadań publicznych w ramach inicjatyw lokalnych głosowało:  17- za,  0- 
przeciwnych,  0- wstrzymujący się od głosu. /Nieobecni: M.Piechocki, T. Kranc / 
 
Uchwała nr XLVII/ 310/2010 w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków                                     
o realizację zadań publicznych w ramach inicjatyw lokalnych stanowi załącznik nr  9 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad 13 
Kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia B. Linetty przedstawiła uchwałę w sprawie  
„Programu współpracy Powiatu Wągrowieckiego  z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2011 rok” 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie „Programu współpracy Powiatu Wągrowieckiego                                     
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2011 rok” głosowało:  17- za,  0- przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu. 
/Nieobecni:  M.Piechocki, T. Kranc / 
 
Uchwała nr XLVII/ 311/2010 w sprawie  „Programu współpracy Powiatu Wągrowieckiego                                     
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na 2011 rok”  stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 14 
Kierownik Wydziału Geodezji S.Brodowski przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody 
na nabycie nieruchomości gruntowej, zajętej pod drogę powiatową, położoną w miejscowości 
Panigródz gm. Gołańcz 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  17  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, 
zajętej pod drogę powiatową, położoną w miejscowości Panigródz gm. Gołańcz głosowało:  
17- za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu. /Nieobecni: M.Piechocki, T. Kranc / 
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Uchwała nr XLVII/312/2010 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
gruntowej, zajętej pod drogę powiatową, położoną w miejscowości Panigródz gm. Gołańcz 
stanowi załącznik nr  11 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad 15 
Sekretarz A. Sebastyański przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  17  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie z wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 
lokalu użytkowego głosowało:  17- za, 0 - przeciwnych,  0- wstrzymujący się od głosu. 
/Nieobecni: M.Piechocki, T. Kranc / 
 
Uchwała nr XLVII/313/2010 w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 
lokalu użytkowego stanowi załącznik nr  12 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 16 
Skarbnik Powiatu D. Królczyk przedstawiła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2010r wraz z autopoprawką. 
 
Zapytania  zgłoszono: 
 
Radny J. Piasecki cyt.: „ Moje pytanie  dotyczy  subwencji oświatowej na rzecz MOS w 
Gołańczy. Jest to cala kwota, która jest podana w uchwale czy Ministerstwo ją obcięło?   
 
Skarbnik D. Królczyk cyt: „ Na sali obecna jest kierownik Wydziału Oświaty K. Krenz więc 
udzieli odpowiedzi” 
 
Kierownik Wydziału Oświaty K.Krenz cyt.: „Przyznano nam 50 % kwoty, o którą 
wnioskowaliśmy.” 
 
Radny J.Sulikowski  cyt.:  „Będę głosować przeciwko uchwale. Jest taka zasada „Zastaw się a 
postaw się”. Dajemy 20 tys. zł nie naszej jednostce. Balansujemy na granicy wskaźnika.” 
 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  17  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2010r głosowało:  16- za, 0 - przeciwnych,  1- wstrzymujący się od 
głosu. /Nieobecni:  M.Piechocki, T. Kranc/ 
 
Uchwała nr XLVII/ 314/2010 w sprawie  zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego na 2010r stanowi załącznik nr  13 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 17 
Kierownik Biura Spraw Obywatelskich i  Zdrowia B.  Linetty przedstawiła uchwałę w 
sprawie uchwalenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej   w Wągrowcu. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
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Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  17  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej                         
w Wągrowcu  głosowało:  17- za, 0 - przeciwnych,  0- wstrzymujących się od głosu. 
/Nieobecni: M.Piechocki, T. Kranc / 
 
Uchwała nr XLVII/ 315/2010 w sprawie uchwalenia zmian w Statucie Zespołu Opieki 
Zdrowotnej    w Wągrowcu stanowi załącznik nr  14 do niniejszego protokołu. 
 
Na podstawie § 18 ust. 5 pkt 2 Statutu Powiatu Wągrowieckiego oraz § 16 ust. 2 Regulaminu 
Rady Powiatu Wągrowieckiego Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego K. 
Migasiewicz  wniósł o przegłosowanie  zmiany kolejności punktów porządku poprzez 
zamianę pkt. 18 z pkt. 19. Rada stosunkiem głosów 17 za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych,  
przegłosowała   zmianę w porządku obrad.  
 
 
Ad 18 
Dyrektor PUP w Wągrowcu B. Korpowska zreferowała uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
Nr XXXIX /254/ 2010 w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości środków PFRON 
przeznaczonych na te zadania w 2010 roku. 
 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
         
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności  17  radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej                         
w Wągrowcu  głosowało:  17- za, 0 - przeciwnych,  0- wstrzymujących się od głosu. 
/Nieobecni: M.Piechocki, T. Kranc / 
 
 
Uchwała nr XLVII/316/2010 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX /254/ 2010 w sprawie 
określenia rodzaju zadań i wysokości środków PFRON przeznaczonych na te zadania w 2010 
roku stanowi załącznik nr  14 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący zarządził przerwę od godziny 18.00. 
Wznowienie obrad Rady od godziny 18.15 
 
Ad 19 
Przewodniczący Rady K. Migasiewicz wraz ze Starostą M. Piechockim przedstawili 
informację o złożonych oświadczeniach majątkowych.  
 
Zapytań nie zgłoszono. 
 
Niniejsza informacja została przyjęta przez Radę Powiatu Wągrowieckiego i stanowi 
załącznik nr  15  do niniejszego protokołu. 
 
Ad 20 
Interpelacje i zapytania radni  zgłosili:  
 
Radny J. Piasecki cyt.: „Na ostatnim posiedzeniu Komisja Finansów wypracowała stanowisko 
dot. zasadności udzielenia pomocy finansowej ( weksel) ZOZ w Wągrowcu pod warunkiem 
przedstawienia i zaakceptowania szczegółowego harmonogramu działań zmierzających do 
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poprawy sytuacji finansowej tej jednostki.  Mogę liczyć na ustosunkowanie się do 
wypracowanego  stanowiska?” 
 
Ad 21 
Wnioski i oświadczenia radni  zgłosili: 
 
Radna I.Wojewódzka-Kucz cyt.: „Proszę Zarząd i nową Radę o rozważenie możliwości 
wyemitowania obligacji skarbowych na rzecz szpitala. Podobna  sytuacja była w innym 
szpitalu w kraju i dlatego zdecydowałam się wystąpić z tym wnioskiem.” 
 
Radny R.Sadłowski cyt.: „Chciałem podziękować za ustosunkowanie się pozytywnie do 
moich poprzednich interpelacji. Kolejne wnioski przekażę poprzez Biuro Rady” 
 
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Chciałbym ustosunkować się do sytuacji szpitala. Niestety, nie 
uda się rozwiązać problemów finansowych, które narosły przez wiele lat. Jednakże sytuacja 
szpitala rokuje nadzieje, że będzie możliwość poprawy sytuacji finansowej, usprzętowienia. 
Żadne środki z kredytów i obligacji nie wchodzą w rachubę. Powiat ma obowiązek zapewnić 
środki na remont i sprzęt. Powiat się z tych obowiązków wywiązuje się z dużą nawiązką. We 
wtorek odbyliśmy z dyrekcją rzeczową rozmowę, która określiła stratę finansową na koniec 
roku na 2-2,4 mln zł. Czeka nas inwestycja związana z przystosowaniem pomieszczenia pod 
tomograf. Wszystkie nasze zobowiązania to ok. 1,5 mln zł. Tę  kwotę należy zabezpieczyć w 
przyszłorocznym budżecie. Pozostaje sprawa bieżącej płynności szpitala. Pan Turkiewicz 
stwierdził, iż potrzebny jest zastrzyk w wysokości 1,5 mln zł. by przywrócić płynność 
finansową.  Pozostaje dylemat jak odnieść się do przewidywanych zmian rządowych.”   
 
 
Na zakończenie obrad XLVII ostatniej sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego kadencji 2006-
2010 Przewodniczący K. Migasiewicz złożył na ręce wszystkich radnych podziękowania za 
współpracę. Słowa uznania i podziękowania za współprace wygłosił również  Starosta M. 
Piechocki. Podziękowania złożył p. W. Ćwik., p. J. Sulikowski, I. Wojewódzka-Kucz, Wójt 
gminy Wągrowiec J. Majchrzak. 
 
Ad 22 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Wągrowieckiego, 
zamknął obrady XLVII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego godz. 19.15 
 
 
 
        Sekretarz  Rady                                             Przewodniczący                      
   Powiatu Wągrowieckiego                        Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                    
 
  ......................................                            ............................................  
       / Robert Woźniak /                                    / Krzysztof Migasiewicz /  
 
 
 
 
             Protokolantka 
 
................................................. 
      /Katarzyna Kubacka / 
 

 


